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Návrh na uznesenie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 
 

 

 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Košice-Staré Mesto 

 

 

berie na vedomie 

 

 

informáciu o činnosti starostu mestskej časti Košice-Staré Mesto od XV. zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Košice-Staré Mesto, ktoré sa konalo dňa 06.05.2021, 

v  predloženom znení. 
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Vážené poslankyne, vážení poslanci, 

 

v uplynulom období od konania májového zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – 

Staré Mesto som sa prioritne zameriaval na čistotu, verejnú zeleň, zveľaďovanie verejných 

priestorov a stretnutiam s občanmi. Podriadil som tomu väčšinu mojich aktivít a rokovaní. 

 

Osobne som sa zúčastnil na verejnom zhromaždení občanov vo dvore tzv. Masarykovej kolónie 

(bankové domy na Jarnej, Letnej a Jesennej ulici), na ktorom som spolu s vedúcim oddelením 

rozvoja Oliverom Kovácsom prezentoval záujem vedenia MČ Košice – Staré Mesto i 

poslaneckého zboru pomôcť pri projekte revitalizácie dvora podľa požiadaviek občanov tam 

bývajúcich. V súčasnosti prebiehajú stretnutia vlastníkov, ktorí bližšie konkretizujú svoje 

požiadavky a hľadajú spoločný konsenzus v návrhu na štruktúru pre spracovanie projektovej 

dokumentácie, revitalizácie predmetného verejného priestranstva. Po ukončení rokovaní a 

jasnom formulovaní požiadaviek MČ obstará projektovú dokumentáciu a spustí proces 

administrácie projektu na žiadosť o externé zdroje financovania. 

 

Ďalšie stretnutie, na ktorom som sa osobne zúčastnil, bolo vo dvore na Komenského, aby som 

spolu s vlastníkmi parciel na mieste prerokoval ich podnety na vylepšenie komfortu obyvateľov. 

 

Tretie verejné zhromaždenie sa konalo minulý týždeň vo dvore Malá Praha 1 (Letná, Zimná, 

Jarná, Jesenná). Pozval som občanov i poslancov, aby sme na tvári miesta zistili, čo považujú 

za prioritnú potrebu. V diskusii sme dospeli k záveru, že by chceli nájsť vyhovujúcejšie 

stanovisko kontajnerov mimo dvorovej časti, vyriešiť uzamykateľnosť dvora a  príjazdovú 

komunikáciu v tvare T z ekotrávníc, resp. asfaltu v záujme, ale aj doplniť  ihrisko ďalšími 

hracími prvkami, zakomponovať do vnútroblokového priestoru projekt dažďových záhrad, 

ktoré by zadržiavali nadbytok vody po dažďoch a ochladzovali ovzdušie dvora. Informoval som 

občanov v prítomnosti poslancov (Ďurica, Konečný, Djordjevič, Hanesz, Galdunová, 

Faťolová), že ak by došlo k presunu schválených financií na Sobášnu sieň, teoreticky by sme 

sa mohli pustiť do revitalizácie dvora už koncom tohto, resp. na jar budúceho roka. 

 

S poslankyňou Ingrid Faťolovou som sa stretol na pracovnom rokovaní v teréne – vo dvore 

Škultétyho – Vojenská, aby sme spoločne skontrolovali kvalitu prác pri komplexnej výstavbe 

nových chodníkov v tejto lokalite.  

 

Absolvoval som viac ako dvojhodinové pracovné stretnutie s novou poverenou riaditeľkou 

staromestského Múzea Vojtecha Löfflera, na ktorom sme prebrali všetky podstatné záležitosti 

– technické, administratívne, výstavné, aby mohla naša kultúrna inštitúcia bez problémov 

fungovať a rozvíjať sa.  

 

Na osobnej návšteve primátora mesta Moldava som sa bol inšpirovať skúsenosťami úspešného 

predstaviteľa samosprávy, najmä ma zaujímalo, ako sa im darí získavať externé zdroje z výziev 

a grantov EÚ, ale pozrel som si zo záujmom aj ich novú tržnicu. 

 

S riaditeľom K 13  som sa stretol v záujme dohodnutia väčšej propagácie kultúrnych akcií MČ 

Košice – Staré Mesto, špeciálne nadchádzajúcich podujatí Staromestského kultúrneho leta, 

súťaží Spev bez hraníc, Slovo bez hraníc, výtvarnej súťaže Cena Vojtecha Löfflera, súťaže psov 

Naj staromestský oriešok, či streetbalového turnaja o pohár starostu. 

 

S riaditeľom BPMK som osobne prebral nevyhovujúci stav dlažby na Dominikánskom námestí, 

ale aj v rôznych častiach pešej zóny a bočných uličiek v Starom Meste. Na pravidelných 
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stretnutiach s riaditeľkami materských škôlok sme riešili najmä havarijné stavy, ktoré si 

vyžadujú operatívne opravy. 

Koordinoval som práce, ale aj sa osobne zúčastnil čistenia lesíka nad atletickým oválom nad 

ZŠ Novomeského. Z väčšej časti by už mal byť vyčistený, poďakovať chcem najmä 

dobrovoľníkom z Trash Heroes, ale i spoločnosti Kosit. Výsledok stojí za to, po rokoch 

nezáujmu, je konečne v perfektnom stave a robí radosť občanom na prechádzkach. 

 

S majiteľom rozsiahleho kultúrno – športového komplexu v Mestskom parku som absolvoval 

stretnutie a prehliadku súkromných priestorov päťhviezdičkového hotela so zelenou strechou, 

postup rekonštrukčných prác na budove bývalého Korčuliarskeho pavilónu. Zaujímalo ma 

najmä, kedy budú objekty hotové a aké služby ponúknu širokej verejnosti. 

 

S riaditeľkou spoločnosti Správa mestskej zelene Martou Popríkovou som sa stretol jednak 

preto, aby som jej poďakoval za nádhernú kvetinovú výzdobu v mestskej časti, ale aj preto, aby 

som dohodol 30 lavičiek a ich rozmiestnenie počas letnej sezóny po celom Starom Meste a 

hľadal riešenia aj pre problémové lokality z hľadiska verejnej zelene, na ktoré nás upozorňujú 

občania v podnetoch. 

 

Zúčastnil som sa na stretnutiach s primátorom, na ktorých som riešil najmä problémové veci, 

na ktoré sa sťažujú občania a napriek našej pravidelnej urgencii, mesto už vyše roka 

nezrealizovalo nápravu – napr. prepadnutý priechod pre chodcov na Námestí MMM. 

 

Absolvoval som aj nočný výjazd s cieľom zmapovania stavu verejného osvetlenia a analýzy 

bodov, ktoré nesvietia pre kompetentných z DPMK. Zároveň som v teréne mapoval aj miesta v 

mestskej časti, ktoré slúžia na prenocovanie bezdomovcov a občania sa na to sťažujú.  

 

S cieľom zvýšiť mobilizáciu občanov mestskej časti v posledné týždne asistovaného sčítania 

som absolvoval pracovné rokovanie s riaditeľkou Štatistického úradu a spolu s pracovníkmi 

miestneho úradu som vyrazil do ulíc, aby sme prostredníctvom plagátov pozvali ľudí z 

obytných domov, ktoré boli priebežne vyhodnotené štatistikmi ako najmenej sčítané. 

 

Absolvoval som aj niekoľko operatívnych porád pri príprave a realizácií vysporiadania 

permanentiek z Mestskej krytej plavárne tak, aby ku dňu 30. júna 2021, keď sa rozpočtová 

organizácia zruší, boli naše záväzky voči verejnosti vyrovnané.  

 

 

Na trhovisku na Dominikánskom námestí som absolvoval porady aj za účastí zástupcov 

Pamiatkového ústavu, aby sme spoločne prebrali obmedzenia pri plánovaní nákupu nového 

mobiliáru – predajných stolov, či stojanov na bicykle, ktoré musia spĺňať parametre 

pamiatkovej zóny. Zároveň sme riešili technické požiadavky pri organizovaní podujatí 

Staromestského kultúrneho leta, jednotnosti slnečníkov trhovníkov i dodržiavaní určenej šírky 

uličiek pre plynulý priechod kupujúcich. Som rád, že trhovisko je veľmi obľúbené, teší sa 

záujmu predajcov a prináša do rozpočtu stabilné príjmy.  

 

 

 

 

 

 


